





SPLENDID BUSAN

浦顶 | 庆州 | 大邱 POHANG | GYEONGJU | DAEGU





ラ第1天:吉隆坡 🛪 釜山

集合于吉隆坡国际机场,飞往釜山-韩国。

第2天:釜山 - 132公里 - 浦项 - 42公里 - 庆州

┦浦项环湖公园 Space Walk

是铁与光之都浦项的象征。SPACE WALK可说是用走的云霄飞车。

₹虎尾岬迎日广场

这里是韩国能够最早观看到日出的地方,而在这边最有名的除了迎日外莫过于是为了庆祝2000年,千禧年打造的共生之手,而近年成了部落客、网红都要前往朝圣的打卡景点。

↑泉理团路

街道上聚集了各式各样的咖啡厅以及店家,别具特色,并展现出 庆州的独特历史文化色彩。

季节限定

★预测日期:枫叶季节(10月底-11月初) 泉理团路将改为八公山(含缆车)。

第3天: 庆州 - 68公里 - 大邱

🖁 佛国寺

被誉为韩国最精美的佛寺,是迄今香火始终不断的为数不多的寺 刹之一。

♣校村崔氏古宅(穿韩服体验)

为庆州市所建设的韩屋村, 开放崔富者家族的生活现场, 为能进 行教育与体验的景点。

- ₹当当乐园【 炸鸡制作体验】
- ₹西门市场

第4天: 大邱 - 110公里 - 釜山

⚠ 海东龙宫寺

是韩国唯一一座建立于海边的寺庙, 依山傍海, 周边景色美不胜 收。

₹ 长林浦口渔港

韩版威尼斯,长林浦口彩色小屋。

- ੈ 釜山 X The Sky(含观景台)
- 可以眺望海云台海景,是韩国最大型的观景台。
- 👤 The Bay 101 夜景

季节限定

★预测日期: 镇海 樱花季(3月底 – 4月初) 海东龙宫寺 | 长林浦口渔港 | The Bay 101 夜景将改为: 庆和火车站和余佐川。

第5天:釜山

🖁 甘川文化村

是由呈阶梯式排列的房屋聚集在一起形成的村落, 素有"釜山的马丘比丘"之美誉。

👤 海云台海岸列车

乘坐欧式复古列车造型的海岸列车,将海云台无边际海岸线尽收 眼帘。

- ▋青沙浦红白灯塔
- **♪** 南浦洞国际市场

第6天:釜山

員人参专卖店、护肝宝专卖店、化妆品免税店、土产店 ● 西面闹区

第7天:釜山 🛪 吉隆坡

送往机场,返回温暖的家。



D1: KUALA LUMPUR **₹** BUSAN

Assemble in KL International Airport for flight to Busan - Korea.

D2: BUSAN – 132km – POHANG – 41km – GYEONGJU

L Hwanho Park Space Walk

Curved steel frame with bright lightings portray the symbol of Pohang "the city of steel and light".

👤 Homigot Sunrise Square

It is a signature symbol of the sunrise festival. The left hand is on the land and the right hand is in the ocean.

👤 Hwanglidangil Road

Popular street with ornate hanok-style Korean architecture, atmospheric cafes & shops.

SEASONAL ARRANGEMENT

★Estimate: Maple Season (End Oct – Early Nov)

Hwanglidangil Road will be replaced by:

Mount Palgong (Includes Cable Car)

D3: GYEONGJU - 68km - DAEGU-

👤 Bulguksa Temple

A UNESCO World Heritage Site that's known for its beautiful gardens and pagodas.

🙎 Gyochon Traditional Hanok Village

(Wearing Hanbok Experience)

Built by Gyeonggi City. It opens the life scene of Choi Tuhao's family and is a scenic spot for education and experience.

Trang Trang Land [DIY Fried Chicken Making Experience]

Seomun Market

D4: DAEGU – 110km – BUSAN

🙎 Haedong Yonggungsa Temple

One of the rare Korean temples situated on the seaside.

🕺 Jangnim Port

Known as "Venice of Busan" because it resembles Italy's Venice.

Busan X The Sky (Includes Observatory)

It is the best and largest observatory in Korea where you can enjoy the vast ocean view of Haeundae and the colorful city view of Busan at the same time.

🕺 The Bay 101 Night View

SEASONAL ARRANGEMENT

★Estimate: Jinhae Cherry Blossom Festival (End Mar - Early Apr)

Haedong Yonggungsa Temple | Jangnim Port | The Bay 101 Night View will be replaced by:

Yeojwacheon Stream and stroll along the railway tracks at Gyeonghwa Station.

D5: BUSAN

Gamcheon Culture Village

It is a village formed by terraced housesgathered together. It is known as the "Machu Picchu of Busan".

👖 Haeundae Beach Train

Enjoy spectacular coastal views of East Busan.

🗜 Cheongsapo Twin Lighthouse

Nampodong Gukje Market

D6: BUSAN

☐ Ginseng Outlet, Healthy Liver Shop, Cosmetic Duty Free

Seomyeon Shopping District

D7: BUSAN ★ KUALA LUMPUR





- HIGHLIGHT
- 浦项环湖公园
- 虎尾岬迎日广场
- 泉理团路
- 南浦洞国际市场
- The Bay 101 夜景
- 甘川文化村
- 长林浦口渔港
- 韩式炸鸡制作体验
- 校村崔氏古宅(穿韩服体验)
- 釜山X The Sky 观景台
- 海云台海岸列车
- Hwanho Park Space Walk
- Homiaot Sunrise Sauare
- Hwanglidangil Road
- Nampodong Gukje Market
- The Bay 101 Night View
- Gamcheon Culture Village
- Jangnim Port

- DIY Fried Chicken Making Experience
- Gyochon Traditional Hanok Village (Wearing Hanbok Experience)
- · Busan X The Sky Observatory
- Haeundae Beach Train



猪肉菜包饭 / 人参鸡汤 / 韩式烤肉吃到饱 / 马铃薯炖脊骨 /

Pork Vegetable Rice / Ginseng Chicken Soup / Korean BBQ Braised Pork Ribs with Potato / Lobster Seafood Steamboat



DI	-	-	_		-
D2	庆州(1晚) Gyeongju (1 Night)	庆州贝斯特韦斯特优质酒店或同级 Best Western Plus Gyeongju Hotel or similar	机上用餐 Meal on Board	✓	√
D3	大邱(1晚) Daegu (1 Night)	大邱大酒店或同级 Daegu Grand Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	Х
D 4			酒店 Hotel	✓	✓
D5	釜山(3晚) Busan (3 Nights)	釜山皇冠海港酒店或同级 Busan Crown Harbor Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	Х
D6			酒店 Hotel	✓	Х
D7	-	-	酒店或早餐盒 Hotel or Packed Breakfast	机上用餐 Meal on Board	_





人参鸡汤 / Ginseng Chicken Soup



春川莊炒鸡/Pan Fried Spicy Chicken

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3. 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 韩国团 附加条规: 1. 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice

 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Korea Tours Additional Terms & Conditions:

 1. Tours are conducted in Mandarin.

 2. Triple Room Third person shall be based on a rollaway bed.

 3. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAY 2024